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Kędzierzyn—Kozie, 14.06.2021 r.

Fabian. Pszon
Radny Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle

W związku z emisja spotu proraąiącego program szczepień na profilu prowadzonym

przez Urząd Miasta. Kędzierzyn—Koźle na jednym ;: portali społecznościowym: proszę 0

odpowiedzi na następdiące pytania:

1. Kto jest producentem spotu? Proszę podać nazwę firmy lub jeśli spot zostałwyprodukowany

przez pracowników Urzędu Miasta Kędzierąrn—Kożlej proszę o taką informację.

2. W jaki sposób został wyłoniony przedsiębiorcą który miał możliwość wystapić W spocie

oraz prezentować w nim swoje logo? Proszę o udostępnienie kryteriów 'wyboru.

przedsiębiorcy;

3- Czy inni przedsiębiorcy równiez mieli możliwość występu w spocie? Jeśli tak, w jaki sposób

zostali poinformowani o takiej możliwości?

Fabiari Bszon

Radny Rady Mi.-asm Kędzierzyn—Koźle


